
 

 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte på Veckefjärdens GC 

den 22 augusti 2024 kl. 18.00. 

 

Närvarande:  

Mette Jakobsson 

Mia Lundberg 

Anna Hållberg 

Camilla Widmark 

Gustaf Lefvert 

Hans Tavér 

Anders Lindgren 

Björn Vincent 

Frånvarande: Adjungerande Mikael Nordin och adjungerande Christian Mattfolk 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Mette öppnade mötet och hälsade oss välkomna. Anders valdes till sekreterare. 

 

§ 2. Fastställande av dagordningen och föregående protokoll  

Dagordningen fastställdes och föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

§ 3. Information från ÅGF och alla kommittéer  

- ÅGF: Björn berättar att han har svårt att hitta styrelsemötesdatum där alla kan 

deltaga, senaste mötet deltog tre av åtta kallade. Många möten kolliderar med 

varandra. Tävlingsansvariga inom ÅGF kommer att träffas början av oktober. 

- Ban: Man har ett BK-möte den 27 augusti där man tar upp bl.a. inkomna funderingar 

om banan från medlemmarna och att det alltid skrivs ett protokoll att läsa på VfGC 

klubbsidan. 

- Dam: Trivseldelen fungerar bra. Man planerar för 2025 bl.a. Dampokalen. 

- Tävling: Man har utökat med 2 personer Maria och Mia. Inga många tävlingar kvar. Är 

OK/Q8 Back-to-Back. Pratade om Juniortouren 2025. VfGC styrelsen informerade att 

man vill vara med i tävlingsplaneringen som startar nov-24. 

- Junior: Ser ljust ut, rullar på bra.17 st. betalande. Oscar och Johan hjälper till. 

Juniortouren påbörjas. 



- Medlem: En klubbresa till Piteå 31/8 – 1/9, vilket Mette hoppas på kan bli en årlig 

händelse, en resa öppen för alla medlemmar. Diskuterar hur vi kan skapa mer 

gemenskap, engagemang och inkluderande, och hur vi skall få inputs från 

medlemmar mellan 18 - 35 år. 

 

§ 4. Tvillingsta AB informerar efter att företagsgolfen avslutad 

Mikael och Christian fick fullt upp med dagens företagsgolf så styrelsemötet hann avslutas 

innan de var klara med företagsgolfen för kvällen, ingen information från TvAB delgavs 

styrelsen.    

 

§ 5. Ekonomi 

Gustaf redogjorde för ekonomin samt antalet medlemmar. Senior 22 - 29 har ökat, junior 

dam och senior har minskat i antal medlemmar. 2023 var vi 929 st. och 2024 har det ökat 

med en medlem d.v.s. till 930 st. Klubben har avsatt 50 000 kr för marknadsföring. Samma 

tävlingsverksamhet som tidigare år. Gustaf anser att tävlingsverksamheten bör breddas och 

att tävlingsfrågorna måste tas upp i ett eget möte. 

 

§ 6. Medlemsbrev/Månadsbrev 

Vi diskuterade när och hur de skall skickas ut. 

 

§ 7. Hemsidan 

Vi pratade lite om hemsidan, är uppdelad med en del som TvAB med Devocy administrerar 

och en del som är klubbsidor som VfGC administrerar. Mette ville uppdatera 2024 års VfGC 

dam- och herr klubbmästare på klubbsidan, Anders lovade att göra det. 

 

§ 8. Styrelsemöten framöver 

Mette föreslog styrelsen att nästa styrelsemöte blir den 23 september kl. 18.00. 

 

§ 9. Övrigt 

- Höstavslut för styrelsen blir den 5 oktober. 

- Mette jobbar för att få till ett samarbete med Puttom med en gemensam träningstid på 

Friskis och Svettis under vinterhalvåret. Mer information kommer på nästa möte. 

- Tävlingskansliet kan bli VfGC klubbrum.  

- Mette (som sitter med som VfGC representant i TvAB´s möten) ska framföra 

önskemål om att man varannan vecka startar från hål 1 resp. hål 10. 

- Styrelsen tycker att gäster med husbilar ska få det finare än att enbart ställa sig på en 

grusparkering. 

- Rangens bollmaskin att ge ut bollar har inte fungerat bra. 

- Projektstöd för 65+ och tjejsatsning hann mötet ej gå igenom. 



- KM 2025 att få VfGC klubbmästerskapen (KM) mer intressant för medlemmarna, att 

få upp deltagandet, exempelvis en KM nettotävling. Tävlingsfrågorna kommer att tas 

upp i ett eget möte.    

- Man har sett ett antal rangebollar på stora banan bl.a. på hål 4 samt 30 st. inom 

verkstadsområdet hos Tomas, med bl.a. förstörda nyinstallerade solcellsplattor. 

Kostnaden för detta kommer påverka TvAB möjlighet hålla banan i ett bra skick. 

- Angående stadgarna så har ett mejl skickats till Gustaf. 

 

§ 10. Mötet avslutas 

- Mette föreslog att nästa styrelsemöte blir den 23 september kl. 18.00. 

Mötet avslutades efter 1 timme och 53 minuter. 

 

 

Vid pennan och tangentbordet, Anders Lindgren 

 

…………………………………………… 

Anders Lindgren 

 

Justeras 

 

…………………………………………… 

Mette Jakobsson 


